

## Quotes

## أقوال ودروس من المشاهير



It's fine to celebrate success but it is more important to heed the lessons of failure..

من الجيد الاحتفال بالنجاح، ولكن من المهم جدا أن نتعلم من أخطائنا..

"Bill Gates" "بيل غيتس"

Teamwork is the ability to work together toward a common vision. The ability to direct individual accomplishments toward organizational objectives. It is the fuel that allows common people to attain uncommon results..

العمل بروح الفريق يعني القدرة على العمل من أجل رؤية مشتركة، ومواءمة الأهداف الفردية مع أهداف المؤسسة، وهو الركيزة التي تدفع الموظفين العاديين لإنجازات غير عادية..

"أكيلش دوبي"

"Akhilesh Dubey"

Sometimes when you innovate, you make mistakes. It is best to admit them quickly and get on with improving your other innovations..

عندما نقوم بابتكارات، قد نقع في أخطاء، من الأفضل أن نعترف بها في الحال، ونمضي قدما في تحسين الابتكارات الأخرى..

"ستيف جوبز"

" Steve Jobs"

If there is any one secret of success, it lies in the ability to get the other person's point of view and see things from that person's angle as well as from your own..

سر النجاح هو القدرة على فهم وجهة نظر الآخرين ورؤية الأشياء من منظورهم..

"هنري فورد"

" Henry Ford"